
Resum reunió Mesa negociadora dimecres 18 d’Abril

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior

S’aprova

El vicerector parla de Hisenda, el ministeri de Montoro, que ha interposat un Recurs 
d’Inconstitucionalitat contra la partida del pressupost de la Generalitat Valenciana, que 
contempla el pagament de la Carrera Professional a les universitats.
És conseqüència de la intervenció dels contes de la Generalitat Valenciana per 
l’aplicació de les mesures per el control de les despeses i no qüestiona la Carrera 
Professional, tan sols el moment i la partida destinada. 

2.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de convocatòria de places de professorat
dels cossos docents universitàries i de contractat doctor i de la corresponent 
modificació
de la RLT del PDI

Es parla del desdoblament del Departament d’Educació que supose canvis en la RLT 
del PAS i del PDI que passaran a adscriure a altres àrees. És un tema que es parlarà 
en alguna altra reunió abans de firmar els canvis.

S’aprova.

3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de la RLT del PAS.

*Es parla de la plaça de conductor del Rector, que en el 2012 va passar de laboral a 
eventual i que, en finalitzar l'activitat del rector, ha de cesar.
L'equip de govern proposa passar aquesta plaça a funcionari interí, amb el compromís 
de traure's el valencià mitjà en X temps.

STEPV diu que estem al corrent de la situació d’aquesta persona, que va aprovar en 
una borsa de substitució per jubilació de l’anterior xofer i no entenem perquè del canvi 
que van provocar.
Rebaixar el requisit de valencià pot malinterpretar-se i no és la millor manera de 
resoldre un problema que van crear ells.

La resta de sindicats no estan d’acord amb la proposta de la casa.
Els sindicats demanen retirar el punt de l’ordre del dia.

Es retira el punt i el Vicerector fa una convocatòria de reunió, prevista per al dilluns 23 
d'abril de 2018 a les 9 h per a tractar aquest tema. (finalment anul·lada)

UGT parla d'una sentència sobre permisos retribuïts, perquè aquests es puguen gaudir 
en dies laborables. Diu que es podria aplicar a la normativa UJI.
L'equip de govern diu que està d’acord i que es reformarà el document del calendari 
laboral per a reflectir-lo.
*Es parla d’una plaça de la ORI que es va a jubilar. Es diu de pasarla a administració 
general en la RLT i que se proveesca desprès.

*Tornar a les 35 hores



L'equip de govern diu que és un tema en l'àmbit estatal i que a més a més ells estan 
en funcions.

Proposa que el 0,20% de fons addicionals poden usar-se per a solucionar el 
tema de 35 h., canviant complements (a canvi de eliminar cortesia)

CCOO proposa mesa tècnica per a debatre aquest tema

*UGT proposa que es puga acumular vacances i mocosos per a poder jubilar-se 
avanç. L'equip de govern diu que això ja s'aplique a l’UJI
*Amb la creació de la Unitat 13 hi ha hagut assignació forçosa del personal. pregunta 
per què no s'ha oferit places lliures a aquestes persones.

L'equip de govern diu que està tot correcte.

*CSIF recorda que la borsa d’administratius està esgotada. 

4.- Torn obert de paraules.

*CCOO recorda la situació precària i lastimosa del personal de l'empresa de neteja.

*STEPV demana una mesa de negociació per tractar les demandes dels professors 
associats com més prompte millor.
L’equip de govern diu que prèviament ha d'haver-hi una mesa tècnica per a portar la 
negociació a la mesa negociadora. Proposta que accepten tots els sindicats.
Diu que és preferible que la negociació és fera entre els sindicats i l'empresa a través 
de la mesa negociadora. Demane que els sindicats li enviem propostes concretes.
Diu que Conselleria ja ho està treballant en un conveni col·lectiu que és qui té que 
donar cobertura als temes dels associats.

*STEPV demana que a la pròxima mesa l'empresa acudisca amb la proposta d’una 
nova normativa de les borses elaborada per RRHH, per tal d’avaluar com poden 
quedar després de l’oposició i perseverar la continuïtat del personal.


